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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson (S)

2015/16:1499 Kartläggning av antalet människor utan tillstånd att vistas i 
Sverige

Idag finns en stor osäkerhet om antalet människor som finns i landet olovligen. 
De uppskattningar som tidigare har gjorts, och som refereras till av 
Socialstyrelsen i en rapport från 2010, talar om som lägst 10 000 och som högst 
50 000 personer. 

Moderaterna vill se en kartläggning av antal tillståndslösa i Sverige. Med en 
sådan kartläggning skulle man bland annat bättre kunna värdera de risker som 
finns med att det på bara några år - om utvecklingen inte vänds - förväntas 
avvika nära 50 000 personer efter att ha fått avslagsbeslut i asylprocessen. I en 
kartläggning bör ingå att uppskatta hur många människor det rör sig om, vad de 
gör och hur de försörjer sig. Det bör också ingå att kartlägga hur barn till 
tillståndslösa har det. 

Kartläggningen bör genomföras av regeringskansliet eller av lämplig 
myndighet. Uppdraget bör göras med prioritet med tanke på frågans vikt.

Min fråga till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson är; 

Avser ministern och regeringen att ta initiativ till en sådan kartläggning som 
Moderaterna föreslår?

………………………………………

Johan Forssell (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2016-08-10
Besvaras senast
2016-08-24 kl. 00.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Annalena Hanell


